
Rada Gminy Ostróda 

Radni - Sesja  

Protokół nr XLVII/2022  

z obrad XLVII Sesji Rady Gminy Ostróda w dniu 29 kwietnia 2022 r.   

 

Obrady rozpoczęto 29 kwietnia 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 1055 tego samego 

dnia.  Na początku posiedzenia wzięło udział 14 radnych. W punkcie trzecim przybył radny 

Dawid Sadowski. 

Obecni: 

1. Andrzej Bartnicki  

2. Witold Bojar  

3. Wioletta Czossek  

4. Tomasz Klimecki  

5. Anna Lewandowska  

6. Leszek Muraszko  

7. Łukasz Nowicki  

8. Jarosław Pawszyk  

9. Dawid Sadowski  

10. Janusz Sadowski  

11. Dominik Serafin  

12. Barbara Stabińska  

13. Marek Szostek  

14. Józef Wiśniewski  

15. Łukasz Andrzej Wolf 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ad.1.  

Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad. 

 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Po stwierdzeniu quorum 15 radnych na sali obrad– prowadzący obrady Janusz Sadowski 

powitał obecnych w tym: Wójta Gminy Ostróda Bogusława Fijasa, Skarbnika Annę Płecha, 

Radcę Prawnego Katarzynę Borowską, Pana Waldemara Graczyka dyrektora Zakładu 

Obsługi Komunalnej w Ostródzie  oraz  radnych i sołtysów z terenu gminy Ostróda. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że zmarł wieloletni działacz samorządowy Pan Jerzy 

Skolmowski. 

Rada uczciła tę okoliczność minutą ciszy. 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady powołał radną Panią Barbarę  Stabińską. 

 

Następnie Pan Sadowski złożył wniosek o nie czytanie podstaw prawnych w przygotowanych 

projektach uchwał. 



Rada na powyższe jednogłośnie wyraziła zgodę. 

Ad. 2.  

Przyjęcie protokołu z obrad XLV sesji Rady Gminy Ostróda. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad XLV sesji Rady Gminy Ostróda.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Bartnicki , Witold Bojar , Wioletta Czossek , Tomasz Klimecki , Anna Lewandowska 

, Leszek Muraszko , Łukasz Nowicki , Jarosław Pawszyk , Janusz Sadowski , Dominik 

Serafin , Barbara Stabińska , Marek Szostek , Józef Wiśniewski , Łukasz Andrzej Wolf 

NIEOBECNI (1) 

Dawid Sadowski  

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z obrad XLV sesji Rady Gminy Ostróda. 

 

Ad.3.  

Przyjęcie protokołu z obrad XLVI sesji Rady Gminy Ostróda. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad XLVI sesji Rady Gminy Ostróda..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Bartnicki , Witold Bojar , Wioletta Czossek , Tomasz Klimecki , Anna Lewandowska 

, Leszek Muraszko , Łukasz Nowicki , Jarosław Pawszyk , Janusz Sadowski , Dominik 

Serafin , Barbara Stabińska , Marek Szostek , Józef Wiśniewski , Łukasz Andrzej Wolf 

NIEOBECNI (1) 

Dawid Sadowski  

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z obrad XLV sesji Rady Gminy Ostróda. 

 

Ad. 4.  

Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami, przedstawił Pan Bogusław Fijas. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

W trakcie przedstawianego sprawozdania na salę obrad przybył radny Dawid Sadowski. 

Aktualnie w sesji uczestniczy 15 radnych. 

 

Ad. 5.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostróda na 

lata 2022-2035. 

W tym punkcie na salę obrad przybył Pan Grzegorz Kastrau Zastępca Wójta Gminy Ostróda, 

którego powitał Przewodniczący Rady. 

Następnie Pan Sadowski poinformował, że wszystkie projekty uchwał były omawiane na sesji 

i poprosił Skarbnika Gminy Ostróda o krótkie przedstawienie zmian w budżecie.  



 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Anna Płecha Skarbnik Gminy Ostróda. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostróda na 

lata 2022-2035. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bartnicki , Witold Bojar , Wioletta Czossek , Tomasz Klimecki , Anna Lewandowska 

Leszek Muraszko , Łukasz Nowicki , Jarosław Pawszyk , Dawid Sadowski , Janusz Sadowski 

Dominik Serafin , Barbara Stabińska , Marek Szostek , Józef Wiśniewski , Łukasz Andrzej 

Wolf. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. 

 

Ad. 6.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Ostróda na 2022 rok. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Ostróda na 2022 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bartnicki , Witold Bojar , Wioletta Czossek , Tomasz Klimecki , Anna Lewandowska 

, Leszek Muraszko , Łukasz Nowicki , Jarosław Pawszyk , Dawid Sadowski , Janusz 

Sadowski , Dominik Serafin , Barbara Stabińska , Marek Szostek , Józef Wiśniewski , Łukasz 

Andrzej Wolf. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła uchwałę. 

 

Ad. 7.  

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Ostróda prowadzenia spraw z zakresu 

administracji rządowej, dotyczących utrzymania grobów i cmentarzy wojennych. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Ostróda prowadzenia spraw z zakresu 

administracji rządowej, dotyczących utrzymania grobów i cmentarzy wojennych..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



ZA (15) 

Andrzej Bartnicki , Witold Bojar , Wioletta Czossek , Tomasz Klimecki , Anna Lewandowska 

, Leszek Muraszko , Łukasz Nowicki , Jarosław Pawszyk , Dawid Sadowski , Janusz 

Sadowski , Dominik Serafin , Barbara Stabińska , Marek Szostek , Józef Wiśniewski , Łukasz 

Andrzej Wolf. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła uchwałę. 

 

Ad. 8.  

Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 

Nie zgłoszono, żadnych interpelacji. 

Ad. 9.  

Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Nie dotyczy. 

Ad. 10.  

Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu sołtysowi sołectwa Zwierzewo, który prosił o 

wyjaśnienie, co było powodem zwołania ostatniej sesji nadzwyczajnej bez udziału sołtysów. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że dotyczyło to przyjęcia środków dla Ukrainy. 

 

Wójt Gminy Ostróda zabrał głos i wyjaśnił, że konieczność zwołania sesji wynikła z podjęcia 

uchwały, która upoważni Wójta do dokonywania zmian w budżecie i WPF Gminy Ostróda w 

celu sprawnej realizacji zadań nałożonych na gminę w związku z konfliktem zbrojnym na 

Ukrainie. Niepodjęcie skutkowałoby koniecznością zwoływania sesji Rady przy każdym 

otrzymaniu środków na ten cel. 

 

Rany Łukasz Nowicki, nawiązując do obecności na sesji Pana Waldemara Graczyka 

dyrektora Zakładu Obsługi Komunalnej w Ostródzie, prosił o szersze informacje na temat 

wdrożenia projektu telemetria w gminie Ostróda. 

 

Wójt Gminy Ostróda wyjaśnił, że obecność Pana dyrektora jest związane z wdrażanym 

projektem telemetria jak i planowana od 1 maja podwyżką ceny wody i odprowadzania 

ścieków przez ZOK Ostróda. 

 

Pan Waldemar Graczyk Dyrektor ZO K Ostróda przedstawił informacje o przystąpieniu 

gminy Ostróda do dużego projektu w zakresie telemetrii. Program ten obejmuje wymianę 

wszystkich wodomierzy w oparciu o nowe technologie, tzw. elektroniczny inkasent. 

Mieszkańcy nie ponoszą kosztów a wymiana nastąpi do września 2023 r. 

Następnie dyrektor ZOK odniósł się do planowanych podwyżek cen wody i ścieków i 

powiedział, że planując koszty nie przewidziano tak znacznych wzrostów cen energii 

elektrycznej o 20%. Rocznie zakład płaci 1mln 850 tys. za energię, tj. wzrost o 380 tys. w 

skali roku, przy czym kalkulowano wzrost energii o 5%. Wzrost dla 4 osobowej rodziny przy 

zużyciu 10 m wody, tj. wzrost o 12 %. Ponadto dyrektor wspomniała o wzroście podatku od 

nieruchomości oraz kosztach utrzymania pracowników. 

 

Radny Łukasz Wolf zapytał o kwestie związane z zakupem aparatu prądotwórczego. 

 

Pan Waldemar Graczyk wyjaśnił, że pracami pierwszoplanowymi jest wykonanie 

przepompownie w Lubajnach, sieci kanalizacyjnej w Durągu i wdrożenie telemetrii.  Kwestie 



związane z agregatami zostały odłożone, gdyż awarie nie dzieją się co miesiąc a koszty 

zakupu agregatu to ok. 100 tys., serwis ok. 20 tys.  

 

Głos zabrał Wójt Gminy Ostróda, który prosił sołtysów aby wszystkie małe inwestycje 

realizowane z funduszu sołeckiego uzgadniać z pracownikami merytorycznymi. Pan Wójt 

dodał, że wszystkie inwestycje, które budzą wątpliwość wśród mieszkańców i jest potrzeba 

wyjaśnienia to prosi o kontakt, wówczas spotka się z mieszkańcami i udzieli informacji. Dalej 

Pan Wójt wspomniał, że gmina rozpoczyna dużą inwestycje budowy kanalizacji w m. Durąg, 

spotkanie z mieszkańcami odbędzie się 6 maja br. Za każde przyłącze do tej pory mieszkaniec 

płacił 850 zł, obecnie w przypadku Durąga będzie to symboliczna kwota 1.000zł, gdyż koszty 

są znacznie wyższe. Przyłącza wykonywane są w ramach inwestycji wówczas ma to właściwy 

efekt. Ponadto Pan Fijas wspomniał o planowanych remontach dróg Reszki Kolonia, 

Lichtajny, Szafranki, Grabin w miesiącu maju br. 

 

W dalszej części Wójt Gminy Ostróda poinformował o planowanych wydarzeniach, m.inn. 

sprzątanie terenu ok. 6 ha Jeziora Jakuba  30.04., Rajd Rowerowy 21.05., Obchody Święta 

Flagi 2-3.05. w Mościskach- Pomoc Polakom na Ukrainie, Dzień Sołtysa w Amfiteatrze 

20.05. , KGW Durąg reprezentuje Region Warmii i Mazur podczas Konferencji Regionalnej 

ONZ w Łodzi.  

 

Przewodniczący Rady Poinformował, że każdy sołtys otrzyma zaproszenie od Pana 

Marszałka na Forum Sołtysów i przypomniał o konieczności złożenia oświadczeń 

majątkowych radnych, który termin upływa 30.04. br. 

 

Pan Mateusz Radecki prosił o zabranie głosu. 

 

Przewodniczący Rady powiedział: „ obserwuję Pana Radeckiego już od pewnego momentu, 

który siedzi naprzeciwko i żuje bezczelnie gumę, co jest bardzo niekulturalne”. Następnie  

Pan Sadowski nawiązując do dużej ilości składanych wniosków przez Pana Radeckiego, 

proponował, aby pozostał przy tej formie i  nie udzielając mu głosu, prosił aby złożył wniosek 

na piśmie i zapewnił, że odpowiedź będzie udzielona. Przewodniczący Rady dodał, że Pan 

Radecki wprowadza opinię publiczną w błąd. 

Ad. 11.  

Zamknięcie obrad sesji Rady Gminy Ostróda. 

W wyniku wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Janusz Sadowski zamknął 

obrady sesji o godz. 1055. 

Na tym protokół zakończono. 

Zaprotokołowała: 

Agnieszka Jakubowska  

                  

Sekretarz obrad: 

Barbara Stabińska 

                                                      Przewodniczący 

    

                                                                                                                          Rada Gminy  

 

Przygotował(a): Administrator Systemu  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


